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Aan: College van Burgemeester en Wethouders 
 Postbus 501 
 2990 EA Barendrecht 
 
 
Betreft: Advies MAB – Begroting 2025 gemeente Barendrecht 
 
 
Barendrecht, 8 oktober 2024 
 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van een drietal, onzes inziens uitermate relevante aspecten van een geborgd bestuur voor-
nemen in het sociale domein, geeft uw Maatschappelijke Adviesraad Barendrecht onderstaand ongevraagd 
advies, waarbij wij u nogmaals wijzen op ons advies op deze nota van 08 juli 2024. 
Wij begrijpen dat er keuzes gemaakt worden om te komen tot een sluitende begroting, maar met betrekking 
tot het sociale domen hebben wij opmerkingen. 
 
1. Met betrekking tot de Gebundelde uitkeringen (BUIG) 
Hoe zijn de cijfers van de BUIG opgebouwd?  
Hoeveel kosten heeft de gemeente en hoe verhoudt dit zich met de uitkering die de gemeente van het rijk 
ontvangt?  
Hoe verhouden de bedragen van de besparing zich ten opzichte van de totale gebundelde uitkering?  
In de begroting is vermeld dat een plan van aanpak wordt ontwikkeld met extra instroom-beperkende en uit-
stroom-bevorderende maatregelen voor de korte, middellange en lange termijn.  
De MAB ziet dit plan van aanpak graag tegemoet en zal dan specifiek adviseren op dit onderwerp. 
 
Het is uw voornemen het totale uitkeringsbestand met 10% te laten krimpen.  
De MAB adviseert op voorhand om niet alleen te kijken naar kwantitatieve effecten zoals het percentage uit-
keringsgerechtigden maar om in het plan van aanpak ook indicatoren te hanteren die de gevolgen op de par-
ticipatie van desbetreffende inwoners in beeld brengen. Kijk naar de persoonlijke en maatschappelijke effec-
ten van dit beleid, 
 
2. Aangaande de re-integratietrajecten 
De MAB staat voor een integrale aanpak om inwoners richting werk te begeleiden. Ondanks een succesvolle 
pilot stelt u voor hiervoor de wijkteams in te schakelen. 
Wij vinden het essentieel dat de wijkteams een integrale werkwijze hanteren.  
Het toeleiden naar werk vraagt echter om specifieke kennis en vaardigheden. Zijn de wijkteams hierop toe-
gerust, en zo niet hoe worden zij dan toegerust? 
De MAB adviseert om de overdracht naar de wijkteams niet plotsklaps te laten plaatsvinden maar de wijk-
teams in deze goed te begeleiden en de effecten van de overdracht goed te volgen. 
 
3. Minimabeleid (minimapolis) 
Uw reden om de minimapolis af te schaffen, is dat de betaalde premie aan de polis niet lager is dan die van 
de reguliere premie. Dit klinkt weliswaar redelijk, maar is slechts een financieel gezichtspunt. Wij missen 
aandacht voor de neveneffecten van uw voornemen. 
Zoals in de begroting staat, is de doelstelling zorgmijding tegengaan en ervoor zorgen dat zorg toegankelijk 
is voor inwoners met een inkomen tot 130% van de bijstandsnorm. 
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Heeft de gemeente inzicht in het effect van de minimapolis op het behalen van deze doelstelling en op de 
mogelijke gevolgen van het afschaffen ervan? B.v. wat te doen bij het niet of niet tijdig betalen van de zorg-
premie? 
Uw MAB kan niet verhullen dat aspecten van dit voornemen ons grote zorg geeft en wij adviseren u dit sterk 
te volgen. 
 
4. Beleidsvoornemen m.b.t. kwetsbare groepen 
In de begroting wordt het voornemen opgenomen om een deel van de besparing in te zetten voor de meest 
kwetsbare groepen.  
De MAB verneemt graag aan welke groepen wordt gedacht en welke ondersteuning de gemeente in deze in 
wil zetten. 
 
Het Dagelijks Bestuur en de leden van de Maatschappelijke Adviesraad Barendrecht zijn zich terdege be-
wust van de problemen van zowel financiële als bestuurlijke aard, die zijn ontstaan rond dit zwaarwegende 
aspect van het sociale domein. Zij is echter ook van mening dat juist het sociale domein meer dient te wor-
den ontzien en dat de kwetsbare inwoners zowel financieel als praktisch niet letterlijk het kind van de reke-
ning worden.  
 
Wij verzoeken u dit schrijven inhoudelijk te willen beantwoorden en de ontvangst van dit advies zowel aan 
ons als aan de leden van de gemeenteraad kenbaar te maken. 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de Maatschappelijk Adviesraad Barendrecht, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cees Versendaal, voorzitter   Hans Onderwater MBE, secretaris 


